新聞速遞

NEWS FLASH

優越嘉許獎章設計比賽 PREMIUM CPD ATTAINMENT SYMBOL DESIGN

COMPETITION
為表揚從業員努力不懈參與持續專業進 In recognition of the practitioners' persi 修活動,連續達到學分要求的從業員將 Continuing Professional Development ("Cl

傷活動,連續達到學分要求的從業員將 獲頒發優越嘉許獎章。從業員連續在三 個進修時段*達到學分要求將獲頒優越嘉 許獎章(銀);連續五個進修時段*達到學 分要求將獲頒優越嘉許獎章(金)。優越 嘉許獎章將可印於獲頒者的名片上。

* 自2014年9月30日完結的進修時段開始起計算。

監管局就優越嘉許獎章的設計舉辦比賽,歡 迎所有人士參加(監管局成員、監管局委任 成員、監管局職員、評審小組成員,及其直 系親屬除外),截止日期為2016年2月1日。

獎項及獎品:

冠軍:\$3,000書券及獎座乙個 亞軍:\$2,000書券及獎座乙個 季軍:\$1,000書券及獎座乙個

參加辦法:

請將參賽作品連同報名表格遞交或郵寄 (以郵戳日期為準)至香港灣仔皇后大道東 183號合和中心48樓地產代理監管局專業 發展部收。

比賽結果將於 2016年3月中公布。

有關的規則及條款和報名表格可於監管局網頁(www.eaa.org.hk)下載,參加者亦可親臨監管局或致電專業發展部(2111 2777 – 選擇語言後按2-3)索取。



In recognition of the practitioners' persistence in participating in Continuing Professional Development ("CPD") activities, a Premium CPD Attainment Symbol is to be presented to those practitioners who have continuously achieved the CPD attainment target. The Premium CPD Attainment Symbol (Silver) will be awarded to those practitioners who have achieved the CPD attainment target for three consecutive CPD periods*; the Premium CPD Attainment Symbol (Gold) will be awarded to those practitioners who have achieved the CPD attainment target for five consecutive CPD periods*. The Premium CPD Attainment Symbol could be printed on the awardees' business cards.

* starting from the CPD period ended on 30 September 2014.

For the design of the Premium CPD Attainment Symbol, a competition has been organised. The design competition is open to all, except EAA Members, EAA Board-appointed Members, EAA staff members, members of the Judging Panel, and their respective next of kins. The closing date is 1 February 2016.

AWARDS AND PRIZES

Champion: \$3,000 book store coupon and a trophy.
First runner-up: \$2,000 book store coupon and a trophy.
Second runner-up: \$1,000 book store coupon and a trophy.

SUBMISSION OF ENTRIES

Please submit your entry via a completed entry form to the Professional Development Section, Estate Agents Authority, 48/F Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong, by hand or by post (date as of postmark).

Results will be announced in mid-March 2016.

The Rules and Conditions of the design competition and the entry form can be downloaded from the EAA website (www.eaa.org.hk) or obtained at the EAA office in person. For details, please call the Professional Development Section of the EAA by dialling 2111 2777 and press 2-3 after selecting language.